
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 16. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Samrådsspørgsmål K
Ministeren bedes i et åbent samråd redegøre for, hvad det er, der forsinker
den hurtige afklaring af en ny finansieringsmodel for hestevæddeløbssporten,
jf. Kulturudvalgets betænkning over L 23 (folketingsåret 2014-15, 1. samling),
hvor alle Folketingets partier medvirkede. Ministeren bedes endvidere oplyse,
om ministeren er indstillet på en hurtig afklaring af hestevæddeløbssportens
vilkår for dermed at forhindre, at tre af banerne for hestevæddeløb i Danmark
må lukke. Dansk Hestevæddeløb har brug for at kunne genetablere forbindel-
sen mellem spil på heste som kilde til finansieringen af væddeløbsaktiviteter,
og det er derfor afgørende, at Dansk Hestevæddeløb får mulighed for indfly-
delse på at skabe indtægter gennem spil. Er ministeren indstillet på at skabe
sådanne rammer, og anerkender ministeren, at hestevæddeløb er en mere
end hundredårig kultur, der har en række effekter både beskæftigelsesmæs-
sigt, økonomisk, socialt og uddannelsesmæssigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Orla Hav (S).

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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